

Notulen OC Criminologie 7 februari 2024

Aanwezigen:

Gijs Custers (voorzitter),

en Abelicia Gonçalves (secretaris).

1. Opening en vaststelling agenda

Gijs opent de vergadering en verwelkomt iedereen. Er zijn geen opmerkingen bij de agenda en deze wordt vastgesteld.

2. Mededelingen

Abelicia kondigt de Hoka-werkmiddag aan op 26 maart a.s. Deze middag is bedoeld om de leden bij te praten over de voortgang van de Hoka-projecten. Dit zijn projecten waarvoor we gelden van het rijk ontvangen om innovatieve projecten op te zetten. Op de werkmiddag worden de leden gevraagd waar nog behoefte aan is. Het verslag van de werkmiddag van vorig jaar wordt nagestuurd (**actie**).

3. Rondje langs de velden

B1: Studentlid B1 zegt dat studenten moeten wennen aan de structuur van M&T. Er zijn wat zorgen om de BSA, maar verder geen bijzonderheden.

B2: Studentlid B2 meldt dat er wat problemen waren tijdens tentamens. SPSS en ANS werkte niet goed. Gijs merkt op dat dit een universiteit breed probleem is. De computers lopen vast. Abelicia zal hier melding van maken bij Wanda den Boer (Manager Onderwijs en Studentzaken) (**actie**).

Studentlid B2 vervolgt: de overgang naar blok vier viel zwaar bij veel studenten. Na het tentamen op maandag was er meteen OG en RL. Docentlid reageert dat in het verleden het tentamen op een zaterdag gepland was en na klachten is het verplaatst naar de maandag. Docentlid zal dit bespreken met Robby Roks en Tamar Fischer (**actie**). Studentlid B2 vraagt of de M-hal weer als tentamenruimte gebruikt zal worden. Gijs zegt dat dit nog niet duidelijk is.

B3: Studentlid B3 zegt dat veel studenten EUL een moeilijk vak vinden. Er zijn wat zorgen omdat het vak door een docent rechtsgeleerdheid wordt gegeven.

Master: De vice-voorzitter meldt dat de vakken Globalization and White Collar Crime over het algemeen goed zijn verlopen. Bij Globalization waren er veel discussies in de klas, wat enerzijds interessant was maar anderzijds was er weinig ruimte over voor verdieping van de stof. De feedback die ze verder kregen bij White Collar Crime was nuttig.

4. Notulen 13 november 2023 en terugkoppeling actielijst

Studentlid B2 vraagt naar aanleiding van het verslag wat het slimmer academisch jaar inhoudt. Gijs licht toe: we gaan naar een korter academisch jaar met minder onderwijsweken en vakken die parallel lopen. Dit betekent dat studenten straks twee vakken tegelijk volgen en dat die langer dan vijf weken lopen. Het SAJ gaat pas over twee jaar in. In de volgende vergadering kunnen we hier uitgebreider over praten.

Terugkoppeling acties:

Contact opnemen met studieadviseurs over toon van mail over BSA	Afgehandeld.
Webcast met tips and tricks voor B2-studenten	Op verzoek van Tamar een vraag aan de OC: is hier behoefte aan? Studentlid B2 benadrukt de grote hoeveelheid stof wat voor

	onduidelijkheid zorgde bij het tweede vak (theoretische). Gijs en Tamar zullen dit bespreken met de betreffende docent (actie).
Suggesties over (inschrijving) minors doorgeven aan voorzitter van Universiteitsraad	Afgehandeld.
Bij Robby Roks navragen of deadlines voor scripties besproken zijn met coördinator van masterscripties	Docentlid reageert: dit punt komt ieder jaar terug. De deadline is al meerdere keren verschoven. We proberen er rekening mee te houden maar er zijn altijd deadlines van lopende vakken. Dit jaar lijkt het echter wel beter te zijn gegaan.
Oude notulen 2022-2023 controleren op taal- en spellingsfouten	Afgehandeld.
In jaarverslag zin opnemen over overlijden van Gabry Vanderveen	Afgehandeld.
Focuspunten 2023-2024 van OC prioriteren	Afgehandeld.
Agenderen voor volgende vergadering: namen commissieleden op website OC	Afgesproken is de namen van leden zichtbaar te maken op de website en in notulen gevoelige teksten te anonimiseren.
Studentbestuursleden persoonlijk uitnodigen voor vergaderingen van OC	Gijs pakt dit op. Abelicia stuurt de namen van studentbestuursleden door (actie).

Er zijn geen opmerkingen bij het verslag. Het verslag van 13 november 2023 wordt vastgesteld.

5. Wijzigingsvoorstellen OER-en 2024-2025

Gijs meldt dat er zover bekend geen wijzigingsvoorstellen zijn vanuit Criminologie. Hij vraagt het voor de zekerheid na bij Tamar (**actie**).

6. Afstemming tussen Research Lab en de reguliere vakken

Gijs meldt dat het opleidingsbestuur hier volgende week over praat en vraagt de leden waar behoefte aan is.

Studentlid B3 zegt dat je altijd minder tijd hebt voor een van de twee (RL of lopend vak). Het zou helpen als er minstens een week zat tussen de deadline van RL en het tentamen van het lopend vak. Dan maakt focussen op het een of het ander makkelijker.

Student B2 zegt dat de deadlines veel stress opleveren, maar dat het niet te voorkomen is door het systeem dat we hebben. Studentlid B2 zegt dat de deadlines in B2 op zich goed aansluiten. Echter de tussentijdse opdrachten onderdeel maken van je eindopdracht zou minder druk opleveren. Dan hebben studenten ook meer het gevoel dat ze wat hebben aan de tussentijdse opdrachten.

Studentlid B1 zegt dat de werklast hoog is maar dat het te doen is als je een goede planning maakt.

7. Verhouding criminologiestudenten met rechtenstudenten op het vlak van gemeenschappelijke vakken (wellicht eigen richtlijnen voor studenten criminologie?)

Gijs vraagt de studentleden wat ze graag anders zouden zien. Studentlid B3 vraagt wat wordt bedoeld met eigen richtlijnen. Gijs licht toe: het gaat bijvoorbeeld om een andere rubric/beoordeling bij het tentamen of andere casussen. Studentlid B2 zegt dat een andere beoordeling het een ander vak zou maken. Een andere rubric wordt ook niet op prijs gesteld, tenzij je nog steeds vrijstelling krijgt. Het probleem is vooral dat B2 studenten nu opeens weer moeten voldoen aan de regels die vooral voor B1 gelden (omdat Inleiding Strafrecht een B1 rechtenvak is, maar B2 voor Criminologie).

Gijs zal Tamar vragen af te stemmen met de coördinator of de B2 criminologie studenten hier een uitzondering op kunnen krijgen (**actie**).

Studentlid B2 merkt in het verlengde hiervan op dat het stroomschema uit het eerste jaar niet meer is gebruikt in het tweede jaar. Bij Inleiding Strafrecht is er niks over geplaatst of over gezegd. Gijs zegt dat dit standaard gedeeld moet worden. Gijs zal Tamar vragen dit onder de aandacht te brengen bij de tutoeren en coördinatoren (**actie**).

8. Studenten tegemoetkomen na invoering basisbeurs

Gijs licht toe dat dit op opleidingsniveau niet iets is waar we iets mee kunnen.

9. Rondvraag en afsluiting

Voor de volgende vergadering staan de volgende punten op de agenda:

- Inbedding van presenteren en samenwerken in de gehele opleiding (vooral B1 en B2)
- Chat GPT in het onderwijs
- Belang van peerfeedback
- Update BSA en SAJ

Abelicia zal de punten agenderen (**actie**).

De vice-voorzitter meldt dat dit haar laatste vergadering is. Ze beëindigt haar lidmaatschap per 1 maart. Er zal gezocht worden naar een nieuwe studentlid voor de master. Gijs pakt dit op (**actie**) en dankt de vice-voorzitter voor haar inzet de afgelopen jaren.

Docentlid meldt tot slot dat er een nieuw scriptiesysteem aan komt (Thesis Management System). Studenten kunnen ook de hulp in schakelen van een scriptiecoach. Tot nu toe wordt dit gewaardeerd door studenten.

Gijs sluit de vergadering.

Actiepunten

Wat?	Wie?
1. Verslag van Hoka-werkmiddag van vorig jaar naar leden mailen	Abelicia
2. Wanda den Boer informeren over de problemen met SPSS en ANS tijdens tentamens	Abelicia
3. Overgang blok 3 naar 4 viel zwaar voor studenten. Bespreken met Robby en Tamar	
4. Hoeveelheid stof tweede vak B2 bespreken met docent	Gijs en Tamar
5. Studentbestuursleden uitnodigen voor de OC-vergadering. Abelicia mailt de namen.	Gijs
6. Bij Tamar checken of er wijzigingsvoorstellen voor OER-en zijn	Gijs
7. Afstemmen met coördinatoren rechtevakken over richtlijnen van vak	Tamar
8. Stroomschema uit eerste jaar onder de aandacht brengen bij tutoeren en coördinatoren	Tamar
9. Agenderen voor volgende vergadering: <ul style="list-style-type: none">- Presenteren en samenwerken in de opleiding- Chat GPT in het onderwijs	Abelicia

- Belang van peerfeedback - Update BSA en SAJ	
10. Nieuw studentlid master werven	Gijs

Volgende vergadering: 28 maart 2024, 14:00 – 16:00 uur in Sanders 1.12